
 

Zápisnica z 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Slivníku,  

konaného dňa 8. septembra 2023  

 
Prítomní: 

 
starosta obce: Ing. Ján Michalko            

poslanci OZ: viď príloha k zápisnici – Prezenčná listina 

poslankyňa PhDr. Iveta Sokolová - /neprítomná/   

poslanec Patrik Bednárik -  /neprítomný/   

 

 

hlavný kontrolór obce – Ing. František Feďák                                                                       

                                                                

                                  

Program – podľa pozvánky 
 

K bodu: 1. Otvorenie a schválenie programu: 

 

- zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Ing. Ján Michalko 

- starosta obce privítal prítomných poslancov obecného zastupiteľstva 

- program rokovania Obecného zastupiteľstva s doplnením o bod Osuheď /svätá omša/ 

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 1/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Slivníku podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p. schvaľuje : Program rokovania Obecného zastupiteľstva 

Za bolo 5 poslancov 

 

   

K bodu: 2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice: 

 

 -    starosta obce určil do návrhovej komisie:  

poslanca MUDr. Dávida Michalka 

poslanca Ing. Patrika Bertu 

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 2/6/2023 – do návrhovej komisie sú starostom určení 

poslanci MUDr. Dávid Michalko a Ing. Patrik Berta 

- za bolo 5  poslancov OZ 

 

- starosta obce za zapisovateľa a overovateľov zápisnice určil:  

        - zapisovateľa: - Bednárikovú Stanislavu 

   

- overovateľov: - Bc. Peter Novák 

    - Ing. Radovan Novák  

  



- OZ zobralo na vedomie určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice -                

Uznesenie č.3/6/2023 – za bolo 5 poslancov OZ 

 

K bodu: 3. Kontrola uznesení a správa o činnosti Obecného úradu: 

 

- starosta obce prečítal Uznesenia a správu o činnosti Obecného úradu a pýta sa či ma niekto 

otázky a dotazy k tomuto bodu. 

Pán poslanec Radovan Novák sa pýta či starosta podpísal zmluvu ohľadom verejného 

osvetlenia. Starosta informuje poslancov, že najprv bolo zadané, že sa musí urobiť projekt. 

Projekt je urobený, pošle sa to poslancom na pripomienkovanie. Ak budú nejaké 

pripomienky, zahrnú sa do projektu.  Prebehne výberové konanie, podľa toho kto vyhrá 

súťaž, potom sa bude spoločne konzultovať a tak sa dohodnú na podpise zmluvy. Nie je to 

malá finančná záležitosť, je to na 10 rokov hovorí starosta obce. V novembri by sa mohlo 

začať s realizáciou, je to výmena asi 80 svetiel. Poslanec Peter Ignác hovorí, aby to bolo 

prínosom pre našu obec, lebo je to na 10 rokov. 

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 4/6/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Slivníku podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení berie na vedomie Kontrolu uznesení a správu o činnosti obecného úradu. 

– za bolo 5 poslancov OZ 

 

 

K bodu: 4. Správa nezávislého audítora o výsledkoch overenia účtovnej uzávierky: 

 

- poslanci obdržali správu mailom, starosta sa pýta či majú k tomu nejaké pripomienky. 

- poslanec Peter Ignác navrhol aby sa prečítal záver k správe 

- starosta obce prečítal záver správy nezávislého  audítora o výsledkoch overenia účtovnej 

uzávierky.            

- starosta obce ukazuje poslancom uzávierku k nahliadnutiu  

 - následne starosta obce prečítal Uznesenie č. 5/6/2023 – za bolo 5 poslancov OZ 

 

K bodu: 5. Prerokovanie návrhu zápisov do kroniky za rok 2022: 

 

- tento bod sa riešil na minulom zastupiteľstve, požadovalo sa doplnenie kroniky, 

kroniku mali poslanci poslanú mailom. Požadované veci boli doplnené, je to 14 strán. 

Starosta ukazuje poslancom vytlačenú kroniku po doplnení. Pýta sa či chce niekto niečo 

doplniť, či súhlasia, aby sa to schválilo a dalo do písanej kroniky. 

 



 - starosta obce prečítal Uznesenie č. 6/6/2023 – za bolo 5 poslancov OZ  

 

 

K bodu: 6. Prejednanie a schválenie Zmien a doplnkov č. 1 ÚPN Slivník: 

 

- starosta obce informuje poslancov, že Územný plán obce Slivník bol urobený v roku 2017, 

v predchádzajúcom volebnom období boli schválené zmeny a doplnky č.1 – bolo podaných 

15 žiadosti. Požiadavky občanov, ktoré boli zapracované do zmien. Bude spracovaný nový 

elaborát, starý územný plán platí plus zmeny. Je to dotované štátom /8700€od štátu, ak sa to 

neukončí, v prípade neschválenia zmien, peniaze sa musia vrátiť štátu/. Starosta obce 

prečítal žiadosti od občanov. Od 10.1.2023 do 9.2.2023 sa malo pripomienkovať ku 

zmenám, všetky pripomienky sú vyhodnotené. Starosta obce rozdal Územný plán 

a vyhodnotenia poslancom, aby si to pozreli. Vyhodnotenia sú od jednotlivých inštitúcií. 

Obstarávateľ spracoval Uznesenie. 

- pán poslanec Dávid Michalko sa pýta ako sú na internete zverejnené Územné plány, lebo 

nie je súlad s tým čo je na internete a to čo je schválené, lebo ho kontaktoval pán, ktorý 

vlastní pozemky v obci Slivník a má Územný plán kde je zakreslené že môže stavať, pritom  

to tak nie je. Prišiel s tým, že tam chce stavať, ale pán  starosta hovorí, že on mu nemôže 

vydať stavebné povolenie. Platí Územný plán ten, ktorý má pán starosta a je opečiatkovaný. 

- pán poslanec Ignác Peter sa pýta či všetky zmeny sú iba na podnet vlastníkov, aby niekto 

neprišiel o 5 rokov a povedal, že sa to tak schválilo. Starosta vysvetľuje, že každý sa mal 

možnosť vyjadriť ku zmenám, pokiaľ sa nevyjadril to znamená, že s tým súhlasí. 

- VZN je pripravené spolu s tými vecami čo sa robili. VZN bolo zverejnené 15 dní pred OZ 

na úradnej tabuli obce.  

 

-  starosta obce prečítal Uznesenie č. 7/6/2023 – za bolo 5 poslancov OZ  

 

- pán kontrolór Feďak sa vyjadril k Územnému plánu obce, Územný plán sa bude vyvíjať, 

na to sú zmeny a doplnky. Prispôsobuje sa rozvoju regiónu. Raz sa 4 roky sa obec musí 

k tomu vrátiť. 

 

 

 

 

 

 

K bodu: 7. Žiadosť PZ Hubert o využívaní priestorov zberného dvora: 

  

- starosta obce informoval poslancov, že dňa 30.8.2023 bola doručená žiadosť od PZ Hubert 

Kuzmice, kde žiadajú o využívanie priestorov zberného dvora a za využívanie priestorov 



zaplatia 200 eur ročne. Ide o budovu, ktorá je postavená na pozemku bývalého družstva. 

Budova sa nevyužíva. Je urobená zmluva o nájme s firmou POĽNOSTAV – EKO s.r.o., 

ktorej prenajímateľom je p. Novák Milan, nájomca je obec Slivník. Zmluva je urobená na 

obdobie od 7.10.2013 do 31.10.2027. Obec platí 373,-eur ročne nájom.  

Obec doposiaľ priestory zberného dvora nevyužila. Je to ďaleko od obce, vývoz je 

zabezpečený do stojísk v obci. Zberný dvor je to dočasné úložisko na odpad. 

- poslanec Radovan Novák navrhuje, aby sa zvolalo jednanie s p. Novákom, starostom obce 

a PZ Hubert Kuzmice. 

- PZ Hubert chce priestory využiť ako chatku, aby združenie sa malo kde stretávať, opekať, 

povedal poslanec Dávid Michalko.  

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 8/6/2023 – za bolo 5 poslancov OZ  

 

 

 

 

K bodu: 8. Žiadosť občanov obce k ÚPN Slivník: 

  

- žiadosti tu majú p. Bašta, p. Horňáková, p. Pavlík, aby zmeny o ktoré požiadali boli 

zapracované do Územného plánu obce. Požiadavka je na preloženie cesty, aby 

neprechádzala po pozemkoch menovaných občanov a rozšírenie plôch na bývanie v osade 

Birc. Starosta obce prečítal uznesenie, kde sa zaväzuje starosta obce a poslanci OZ, že boli 

zobrané pripomienky formou žiadosti, ktoré bude obec obstarávať z vlastných prostriedkov.  

- poslanec Peter Ignác sa pýta, že keď to bude o 4-5 rokov či sa môžu zaviazať budúce 

zastupiteľstvo nejaký unesením. Pán kontrolór Feďák  odpovedá, že je to komplikované, 

môže sa len zaviazať, že sa o tom bude rokovať. 

- poslanec Radovan Novák sa pýta či budúce zastupiteľstvo môže uznesenie zrušiť. 

- starosta obce prečítal Uznesenie č. 9/6/2023 – za bolo 5 poslancov 

 

 

 

K bodu: 9. Rôzne: - Vyhodnotenie akcie „ Deň obce Slivník“ 

   - Osuheď 

 - starosta obce prečítal vyhodnotenie akcie: Deň obce 

 - PZ Hubert platili trúbačov, sokoliarov a lesnú pedagogiku 

- starosta sa pýta poslancov, či sa bude robiť akcia 15.9.2023 na Osuhedi a či sú ochotní 

prísť vo štvrtok a  pomôcť s prípravou. 

 - bude rímskokatolícka omša 

 - pán poslanec Radovan Novák s tým súhlasí, lebo je to tradícia 



- štvrtok o 16:00 pôjdu poslanci pripraviť lavičky a stany. 

  

  K bodu: 10. Diskusia:  

- starosta otvára diskusiu  

- pán Radovan Novák hovorí, že od nového roka je nový stavebný zákon. Treba si všetko 

vysporiadať čo sa dá. Bude problém s tým čo je postavené, treba zlegalizovať to. 

 

 

 

 

K bodu: 11.Záver:  

- starosta obce poďakoval prítomným za účasť 

 - zasadnutie bolo ukončené o 19:25 hod 

 

 Zapisovateľ: 

 

Stanislava Bednáriková  __________________________ 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Bc. Peter Novák   __________________________    

 

Ing. Radovan Novák   __________________________                                                                                           

                                                                                        

V Slivníku dňa 8. september 2023 

 

Ing. Ján Michalko 

     starosta obce 

  


